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Z A P I S N I K
5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI,

ki je bila v četrtek 28. 3. 2019 ob 19.00 uri v sejni sobi Občine Žiri, Loška c. 1, Žiri.

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago
Kramperšek, Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Jože Petrovčič, Martin Oblak, Jože Stanonik,
Mateja Velkavrh, Sašo Pečelin, Marijana Modrijan, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik.

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Maja Justin Jerman (odsotnost opravičila).

OSTALI PRISOTNI: mag. Janez Žakelj – župan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, Olga
Vončina – višja svetovalka za proračun, Andrej Poljanšek – višji svetovalec za varstvo okolja in
urejanje prostora, Aleš Dolenc, predsednik NO, mag. Bojan Miklavčič, načelnik UE Škofja Loka, Viljem
Fabčič, Studio 3, Nina Lukan – svetovalka za družbene dejavnosti, Jana Jenko – Radio Sora, Jaka
Podobnik, Darjan Kacin.

OSTALI ODSOTNI: Gorenjski Glas, Delo, Milena Miklavčič, Aljana Jocif, Joži Kacin.

Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila snemana.

5. redno sejo Občinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Žakelj (v nadaljevanju župan).

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda

Župan je predlagal naslednji dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov
3. Statistika poslovanja Krajevnega urada Žiri za obdobje od 2016 do 2018
4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Obvoznica

Žiri
5. Obravnava in sprejem Pravilnika o plačah in plačilih občinskih funkcionarjev in nagradah članov

delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov
6. Imenovanje predstavnikov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu
7. Obravnava predloga za nadomestnega kandidata Občine Žiri za člana Razvojnega sveta gorenjske

regije
8. Obravnava Letnega poročila in sprejem Zaključnega računa proračuna Občine Žiri za leto 2018
9. Uskladitev cen storitev gospodarskih javnih služb varstva okolja
10. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne in osnutek Odloka o

ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne
11. Obravnava in sprejem Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in sprejem Sklepa o znižanju plačil

staršem
12. Letni program športa v občini Žiri za leto 2019
13. Razno



- Vloga za povečanje števila učencev v Glasbeni šoli Škofja Loka

in podal na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP ŠT. 31/2019
Občinski svet Občine Žiri potrjuje predlagani dnevni red.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 2.) Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov

Župan je povedal, da so bili sklepi predhodne seje realizirani.
Na predlog zapisnika ni bilo podanih pripomb.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 32/2019
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 4. redne seje.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 3.) Statistika poslovanja Krajevnega urada Žiri za obdobje od 2016 do 2018

Mag. Bojan Miklavčič, načelnik UE Škofja Loka je predstavil statistiko poslovanja Krajevnega urada Žiri
za triletno obdobje 2016 – 2018. KU Žiri je bil v letu 2018 odprt 49 dni, vsi postopki in naloge
opravljene na KU Žiri v primerjavi z delom celotne UE, predstavljajo slabe 4%. Na dan je bilo v
povprečju zabeleženih 36 postopkov. Novih nalog ali postopkov v letu 2018 ni bilo, niti se jih ne
pričakuje v letu 2019. V letu 2018 je bilo izvedenih 776 drugih upravnih nalog, več v primerjavi s
preteklimi leti; od tega največ prijav in odjav prebivališč ter overitev podpisa. Več je bilo izvedenih
tudi upravnih postopkov, in sicer 931, naj bolj pogosto izdaja osebnih izkaznic in vozniškega
dovoljenja.
Župan je povedal, da so občani zadovoljni z delom KU in si želi, da dostopnost ostane vsaj na
dosedanjem nivoju. Povečanje števila postopkov dokazuje pomembnost v kraju.

Razprave ni bilo.

Ad 4.) Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu
Obvoznica Žiri

Viljem Fabčič, Studio 3 je pojasnil, da je za obvoznico od Petrola do mostu proti Logatcu OPPN
predpisan. Dokument je usklajen z Direkcijo za ceste in omogoča pridobitev gradbenega dovoljenja.
Izvedbeno in prostorsko načrtovanje sta se pripravljala istočasno. OPPN mora zajeti vse elemente, ki
jih je možno pridobiti šele, če je načrt ceste detajlno pripravljen – torej vse površine za izgradnjo
ceste in nadaljnjo uporabo. Odlok bo sprejet in objavljen v Uradnem listu, takrat dokument stopi v
veljavo. Opravljeni so bili vsi koraki, tudi javna razgrnitev, kjer ni bilo posebnega odziva, niti
nasprotovanj. Dokument se tako vsebinsko ni spreminjal. Izpostavljeno je bilo vprašanje glede
odvajanja padavinskih voda. Celo območje je pogojeno s poplavnimi površinami, gre za obrečni pas in
poplavno ravnico. Pripomba se je nanašala na nevarnost zastajanja vode. Odgovor je bil podan.
Usmeritve so navedene v odloku in morajo biti upoštevane tudi pri pripravi projektne dokumentacije
za pridobitev gradbenega dovoljenja.

Župan je pojasnil, da je odlok podlaga Direkciji za ceste za morebitno pridobitev dodatnih 4 zemljišč.
Na odborih je bilo več vprašanj glede preostalih delov obvoznice. Trenutno je v izdelavi 1A faza – od
Petrola do nogometnega igrišča, ki je bila razdeljena zaradi gradnje športne dvorane. Od krožišča do



industrijske cone za odsek do Rakulka je v postopku sprejem sprememba OPN, ki bo opredeljeval
območje za potrebe morebitnih razlastitev. Ključno vlogo pri tem ima Direkcija za ceste, s katero je že
dogovorjen termin za sestanek.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so obravnavali in se seznanili z Odlokom o občinskem podrobnem prostorskem načrtu
Obvoznica Žiri. OPPN je bil dobro predstavljen, pojasnjeno je bilo, da niso še vsa zemljišča
odkupljena, ker odkupi niso potekali na podlagi dokončnega projekta.  Ker občina zemljišč ni
odkupila, bo le te v sklopu projekta odkupila država. Dogovorjeno je bilo, da občinska uprava pripravi
predstavitev faz izgradnje obvoznice, ki sledijo in ostalih aktivnosti, ki jih namerava izvesti do
realizacije. Sklep so potrdili soglasno.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so obravnavali in se seznanili z Odlokom o občinskem podrobnem prostorskem načrtu
Obvoznica Žiri, ki jim je bil tudi prestavljen. Izpostavljena so bila vprašanja glede območja OPPN-ja pri
Petrolu, terminski plan, št. krakov krožišča proti Brekovicam. Na vsa vprašanja so odgovore prejeli.
Predlagajo, da se odlok sprejme v predlaganem besedilu.

Vesna Kranjc je želela pojasnilo 2. odstavka 28. čl. odloka, in sicer glede prekinitve veljavnosti
dokumenta.

Viljem Fabčič je pojasnil, da se vsak odlok, ki se ga sprejme lahko tudi prekine. Določba je potrebna,
ker se OPPN lahko iz katerega koli razloga prekine, ostaja pa še vedno pogoj, da je potrebno sprejeti
nadomestni prostorski dokument.

Župan je glede na to, da na vprašanje pravne narave ni bilo moč odgovoriti predlagal, da se odlok
sprejme v predloženem besedilu, v primeru potrebe po spremembi člena, bodo sledile dopolnitve
odloka.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 33/2019
Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Obvoznica Žiri se sprejme v predloženem
besedilu.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 5.) Obravnava in sprejem Pravilnika o plačah in plačilih občinskih funkcionarjev in nagradah
članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih
stroškov

Matija Podobnik je pojasnil, da je bil predlog pravilnika umaknjen z dnevnega reda prejšnje seje
Občinskega sveta. Nov predlog se bistveno ne razlikuje od prejšnjega, je usklajen z zakonodajo in tako
usklajuje nagrade članom delovnih teles in članom drugih organov. Uvaja se plačila članom
uredniškega odbora, razen če so člani zaposleni v občinski upravi in usklajuje roke izplačil. Predlog
pravilnika je obravnavala tudi Komisija za volitve in imenovanja ter predlaga, da se v predloženi
vsebini tudi sprejme.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so bili seznanjeni s predlogom in ga podpirajo.

Preostala dva odbora nista obravnavala točke.

Razprave ni bilo.



Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 34/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejme Pravilnik o plačah in plačilih občinskih funkcionarjev in nagradah
članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih
stroškov v predlagani vsebini.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 6.) Imenovanje predstavnikov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu

Vesna Kranjc, predsednica Komisije za volitve in imenovanja je povedala, da so občinski upravi
predlagali, da pozove organizacije, ki delujejo na področju preventive in vzgoje v cestnem prometu za
podajo članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Predlogi so prispeli pravočasno, le
te so tudi obravnavali. Predlagajo, da se člane potrdi.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 35/2019
Občinski svet Občine Žiri imenuje Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v sestavi:
Branko Filipič – Društvo upokojencev Žiri
Dean Stepančič – SU MIRED Vrhnika
Marijan Dolenec in Vojko Jezeršek – ZŠAM Žiri
Mateja Velkavrh – Osnovna šola Žiri
Andreja Podobnik – Vrtec pri Osnovni šoli Žiri
Edo Demšar – AMD Žiri
Boštjan Peternelj – Policijska postaja Škofja Loka
Franci Kranjc – Občina Žiri

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 7.) Obravnava predloga za nadomestnega kandidata občine Žiri za člana Razvojnega sveta
gorenjske regije

Vesna Kranjc, predsednica Komisije za volitve in imenovanja je povedala, da so obravnavali poziv BSC-
ja glede predložitve nadomestnega kandidata za člana Razvojnega sveta gorenjske regije. Občinska
uprava je za člana predlagala župana, Janeza Žaklja. Komisija predlaga, da se član potrdi.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 36/2019
Občinski svet Občine Žiri za nadomestnega člana Razvojnega sveta gorenjske regije potrdi župana,
mag. Janeza Žaklja.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 8.) Obravnava Letnega poročila in sprejem Zaključnega računa proračuna Občine Žiri za leto
2018



Župan je uvodoma povedal, da je vsako leto, tudi v lanskem letu, izvedena notranja revizija
poslovanja Občine Žiri.
Aleš Dolenc, predsednik NO je povedal, da so po pregledu zaključnega računa Občine Žiri za leto 2018
zapisali ugotovitve oz. poročilo o opravljenem nadzoru. Poročilo je bilo obširno in pregledno.
Zastavljenih je bilo kar nekaj vprašanj, na katere so prejeli zadovoljive odgovore. Pripomb ni bilo.
Občina Žiri je poslovala dobro. Podali so tri priporočila, in sicer da:
- se NO sestane z izvajalcem notranje revizije poslovanja, ko bo ta pripravil zaključno poročilo za leto

2019,
- župan na prvo sejo Občinskega sveta po letnih dopustih uvrsti točko izvrševanja letnega plana s
poudarkom na pregledu izvedbe gradnje telovadnice in skladnosti s terminskim ter finančnim
planom,
- se maksimalno pospešijo aktivnosti v pristojnosti Občine za izgradnjo dela obvoznice, ki bo
omogočila dostop do industrijske cone. Predlagajo uvrstitev točke o obvoznici do industrijske cone na
eno od prihodnjih sej, čim bodo znani natančnejši realni roki za izvedbo.

Župan je povedal, da je sprejet in objavljen zaključni račun predpogoj za najem kredita, ki je že
odobren.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so bili seznanjeni z letnim poročilom, zaključnim računom kakor tudi s poročilom NO.
Poročilu in zaključnemu računu dajejo pozitivno mnenje.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so točko obravnavali, pripomb ni bilo. Gradivo je dobro pripravljeno. Odbor se je seznanil s
poročilom in zaključnim računom za leto 2018 in ga podpira.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so se seznanili s poročilom in zaključnim računom za leto 2018. Predlagajo, da se
predložena sklepa sprejmeta.

Župan je pojasnil, da bo pri naslednji izbiri izvajalca notranje revizije podan pogoj, da s poročilom
seznanijo tudi NO Občine Žiri. Upoštevana bodo tudi druga priporočila NO.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 37/2019
Sprejme se Letno poročilo Občine Žiri za leto 2018 v predloženem besedilu.

SKLEP ŠT. 38/2019
Sprejeme se Zaključni račun proračuna Občine Žiri za leto 2018 v predloženem besedilu.

Sklepa sta bila sprejeta soglasno.

Ad 9.) Uskladitev cen storitev gospodarskih javnih služb varstva okolja

Župan je uvodoma povedal, da so se povečali stroški na Režijskem obratu, negativno stanje znaša cca.
40.000 €. Stroški so se povišali zaradi višjih plač, stroškov deponiranja, cen elektrike... Na predlog
člana odbora je pripravljen zbir stroškov elektrike v letu 2018; za vodovod znaša letni strošek
elektrike 17.600 € za čistilno pa 27.300 €. Predlog povišanja cen naj bi pokril stroške.

Andrej Poljanšek, višji svetovalec za varstvo okolja in urejanje prostora je obrazložil razloge za
povišanje cen ter na predlog odbornikov pripravil primerjavo višin stroškov za občane glede na



območje koriščenja storitev in pa zbir cen komunalnih storitev po javno dostopnih podatkih v
sosednjih občinah. Cene so med občinami primerljive, kjer pri izračunu cene upoštevajo Uredbo o
metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja
v celoti, v nasprotnem primeru pa cene odstopajo. Višji so bili stroški amortizacije, materiala in
storitev ter splošni stroški. Pri oskrbi s pitno vodo so bili višji stroški vzdrževanja hišnih priključkov,
višji je bil znesek vodnega povračila. Pri zbiranju komunalnih odpadkov je bila amortizacija višja zaradi
začetka amortiziranja zbirnega centra Osojnica. Kalkulacija je pokazala, da se cene za leto 2019
občutno povišajo pri oskrbi s pitno vodo ter ravnanja s komunalnimi odpadki, medtem ko se pri
odvajanju odpadne in padavinske vode za nekatere storitve povišajo omrežnine. Predlagane cene so
še vedno med najnižjimi.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili s predlagano uskladitvijo cen storitev gospodarskih javnih služb varstva
okolja. Občinsko upravo so zadolžili za pripravo primerjav cen s sosednjimi občinami in za
predstavitev stroškov po tipih uporabnikov. Predlog so soglasno potrdili.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so se seznanili s predlogom, ravno tako so predlagali, da se v gradivu v prihodnje izpostavijo
ključne informacije – primerjava nivoja cen s sosednjimi občinami, povišanje stroškov za povprečno
družino. Na predlog uskladitve ni bilo podanih pripomb, zato so ga podprli.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so točko obravnavali. Podano je bilo vprašanje glede stroškov električne energije na
celotnem režijskem obratu in o možnostih menjave sistema kanalizacije. Odgovore so prejeli,
predlagajo sprejem predlaganih uskladitev.

Martin Oblak je vprašal ali je potrebno povišanje v tolikšni meri, saj se storitve dražijo za 5€ ali več oz.
13%.

Župan je pojasnil, da se storitev draži zaradi dviga stroška elektrike, dviga plač, zvišanje cene za
prevzem blata iz 90€ na 105€/tono, dviga cen deponiranja odpadkov v RCERO, zaradi zaključene
investicije v zbirališče Osojnica, čistilne naprave, obveznosti menjave vodomerov na 5 let, menjave
krakov cevi ipd. Izračun vključuje vse amortizacije, subvencij ni. Z dvigom bodo kriti stroški nastali v
letu 2019.

Vesna Kranjc je vprašala kje in kdaj bodo občani o dvigu cen seznanjeni.

Župan je pojasnil, da bodo občani seznanjeni z dvigom cen na Radiu, v lokalnem glasilu, dokument bo
objavljen v Uradnem listu in na spletu.

Matej Gregurovič je vprašal kakšna je končna vrednost zbirališča Osojnica in kakšna je bila
obračunana amortizacijska doba.

Župan je povedal, da je končna vrednost cca 310.000 €, doba amortizacije je določena v Uredbi o
metodologiji.

Božidar Cankar je vprašal ali smo vezani na izvajalca za prevzem blata in ali obstaja na tem področju
konkurenca. Nekaj sredstev se povrne tudi od prodaje ločeno zbranih odpadkov v Osojnici.

Andrej Poljanšek je pojasnil, da sta v Sloveniji ponudnika storitve dva, Saubermacher in Koto.
Ponudbi sta bili pridobljeni, Koto je bil bolj ugoden, sodelovanje dobro poteka. Slovenija je majhna in
ni sežigalnic, cene storitve se preverja. Določene odpadke je občina dolžna po shemah oddati
brezplačno (električno elektronsko opremo), embalažo, papir (karton), gume, gradbene odpadke se



vozi na Deponijo Draga za precej nizke stroške, izolacijske odpadke se vozi na Jesenice, les, papir in
kovine se prodajajo v skladu s pogodbo.

Olga Vončina je še dodala, da je prihodkov od prodaje ločenih frakcij 11.000 €, ki so že upoštevani pri
izračunu.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 39/2019
1. Potrdijo se cene storitev gospodarskih javnih služb varstva okolja na podlagi predloženih

elaboratov o oblikovanju cen izvajanja storitev posameznih javnih služb v sledeči višini:
STORITEV CENA

OSKRBA S PITNO VODO omrežnina 35,6610
€/leto/f1

vodarina 0,4852 €/m3

ODVAJANJE IN
ČIŠČENJE
KOMUNALNE
IN PADAVINSKE
ODPADNE
VODE

odvajanje komunalne
odpadne vode in padavinske
odpadne vode z javnih
površin

omrežnina 35,5978
€/leto/f1

cena stor. 0,0559 €/m3

odvajanje padavinske
odpadne vode s streh

omrežnina 0,3209 €/m2

cena stor. 0,0249 €/m3

storitve, povezane z
greznicami in malimi
komunalnimi čistilnimi
napravami

omrežnina 36,4208
€/leto/f1

cena stor. 0,1027 €/m3

čiščenje komunalne
odpadne vode in padavinske
odpadne vode z javnih
površin

omrežnina 48,9912
€/leto/f1

cena stor. 0,6102€/m3

RAVNANJE S
KOMUNALNIMI
ODPADKI

zbiranje določenih vrst
komunalnih odpadkov:
ločenih frakcij in kosovnih
odpadkov, ločeno zbrane
odpadne embalaže, mešanih
komunalnih odpadkov

cena
infrastr.

(0,0199 €/m3)

0,0109 €/l*

cena
storitve

(0,1510 €/m3)

0,0830 €/l*

zbiranje biološko
razgradljivih kuhinjskih
odpadkov in zelenega
vrtnega odpada

cena
infrastr.

(0,0000 €/m3)

0,0000 €/l*

cena
storitve

(0,1055 €/m3)

0,0174 €/l*

* Porazdelitev mase komunalnih odpadkov glede na skupno prostornino zabojnikov za mešane
komunalne odpadke v litrih.

2. Potrdi se preračun porazdelitve stroškov storitev koncesionarja glede na skupno
prostornino zabojnikov za mešane komunalne odpadke v višini:



STORITEV CENA

obdelava določenih vrst komunalnih
odpadkov

cena
infrastr.

0,0090 €/l

cena
storitve

0,0276 €/l

odlaganje ostankov predelave ali
odstranjevanja komunalnih odpad.

cena
infrastr.

0,0001 €/l

cena
storitve

0,0014 €/l

obdelava bioloških odpadkov cena
infrastr.

0,0038 €/l

cena
storitve

0,0138 €/l

3. Potrjene cene se uveljavijo s 1.4.2019.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 9.) Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne in osnutek
Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne

Župan je povedal, da je Odlok o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne in Odlok o
ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne pripravil Inštitut za
lokalno samoupravo in javna naročila Maribor. Odloka v enakih vsebinah sprejemajo vse gorenjske
občine. K odlokoma je priloženo tudi predhodno soglasje Ministrstva za zdravje in mnenje Lekarniške
zbornice Slovenije.
Gorenjske lekarne dobro delujejo. Na sestankih županov je bila že večkrat izpostavljena delitev
dobička. Dobička ni možno deliti, saj so odloki še v sprejemanju.
Ker posebnih vprašanj na odborih ni bilo, pripravljavec ni bil vabljen. V kolikor bi želeli kakršno koli
pojasnilo se ga lahko pošlje pripravljavcu.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 40/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejme Odlok o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske
lekarne.

SKLEP ŠT. 41/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejme Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega
zavoda Gorenjske lekarne.

Sklepa sta bila sprejeta soglasno.

Ad 10.) Obravnava in sprejem Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in sprejem sklepa o znižanju
plačil staršem



Nina Lukan je pojasnila, da sta v obravnavi dva predloga, in sicer Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec in
Sklep o znižanju plačil staršev. Pravilnik, ki velja samo za javni vrtec je bil nazadnje v obravnavi leta
2011, v tem času je prišlo do sprememb v zakonodaji, podan je bil tudi predlog za spremembo
pravilnika s strani sveta vrtca. Glavne spremembe pravilnika so: pravilnik velja za oba vrtca v občini,
točkovanje je bolj razdelano, in sicer; pri prebivališču, statusu staršev, starosti otrok, novo je plačilo
akontacije ob podpisu pogodbe za izkazano resnost vpisa, opredelitev meril glede izvajanja
potujočega vrtca. S sklepom o znižanjih plačil bo omogočeno vsem otrokom, katerim je občina dolžni
kriti del cene enake možnosti koriščenja ugodnosti. V praksi se predlog sklepa glede izrednih
rezervacij in poletnih rezervacij že izvaja. Sklep dodatno opredeljuje način sporočanja odsotnosti,
višino doplačila v primeru zamujanja po otroka izven poslovnega časa, izredna rezervacija se ne more
nadaljevati s poletno rezervacijo, koriščenje rezervacij je možno le tri mesece v šolskem letu. Oba
dokumenta sta pripravljena v sodelovanju z vodjema vrtcev, obravnavana sta bila tudi že na svetu
Vrtca pri Sv. Ani in pa svetu staršev VVE Žiri.

Župan je povedal, da je bilo na Odboru za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti
izpostavljena dilema navedb v 7. čl. pravilnika glede  sestave komisije.

Po razpravi je Sašo Pečelin predlagal, da se sestava komisij opredeli za vsak vrtec posebej.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili s predlogoma.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so predloga obravnavali. Dilema je bila že izpostavljena, v primeru tretjega vrtca bo potrebno
pravilnik dopolniti. Izražena je bila želja po navedbi sprememb v primerjavi s predhodnim aktom.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 42/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejme Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec v predloženem besedilu, s
spremembo v 7. čl..

SKLEP ŠT. 43/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejme Sklep o znižanju plačil staršev zaradi odsotnosti otrok, rezervacij
ter o drugih posebnostih v predloženem besedilu.

Sklepa sta bila sprejeta soglasno.

Ad 11.) Letni program športa v občini Žiri za leto 2019

Jože Stanonik, predsednik Komisije za šport je pojasnil, da so na svoji korespondenčni seji obravnavali
Letni program športa za leto 2019. Predlog so sprejeli s 6 glasovi za, eden se je vzdržal. Predlagajo, da
se predlog potrdi.

Župan je povedal, da so odbori potrdili Letni program športa za leto 2019. Dokument pa je osnova za
objavo razpisov.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 44/2019
Občinski svet Občine Žiri potrjuje Letni program športa v občini Žiri za leto 2019 v predlaganem
besedilu.



Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 12.) Razno
- Vloga za povečanje števila učencev v Glasbeni šoli Škofja Loka

Župan je z vlogo Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport RS seznanil svetnice/ke z aktivnostmi
vodstva glasbene šole in županov občin ustanoviteljic glede povečanja števila učencev v GŠ Škofja
Loka. Odgovora še ni.
Pozval je vodje strank in list da predlagajo člane v komisijo za spremljanje investicije večnamenske
dvorane in v komisijo za gradnjo doma starejših.

Božidar Cankar je vprašal ali ima občinsko redarstvo tudi pooblastilo za izvajanje nadzora nad
sprehajalci psov, kateri ne pospravljajo iztrebkov za svojimi ljubljenčki.

Župan je pojasnil, da bo na naslednji seji občinski inšpektorat podal redno letno poročilo. Vprašanje
je bilo že v preteklosti izpostavljeno.

Martin Oblak je zastavil vprašanje glede ureditve jaškov na cesti proti Dobračevi.

Župan je pojasnil, da so jih sicer nekaj uredili, niso pa še vsi. Direkcija za ceste bo o tem obveščena.

Župan se je zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 20.45 uri.

Zapisala Župan
Nina Lukan mag. Janez Žakelj


